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Linia de cale ferata dintre aeroport si Gara de Nord, gata la sfârsitul lunii august

Ministrul Tineretului si Sportului, Ionut Stroe, s-a aratat impresionat de calea ferata care va lega Gara de

Nord de Aeroportul ''Henri Coanda'', care ''va duce Bucurestiul în secolul XXI'', declarând, miercuri,

pentru AGERPRES, ca lucrarile vor fi finalizate la sfârsitul lunii august. 

"Azi am efectuat împreuna cu ministrul Transporturilor, Lucian Bode, si cu Gica Popescu o vizita la Aeroportul

'Aurel Vlaicu' si la linia de cale ferata care va lega Gara de Nord de Aeroportul 'Henri Coanda'. La Baneasa totul

este în ordine, se lucreaza, dar impresionanta este calea ferata. Mai mult decât prilejul unei foarte bune organizari,

ma impresioneaza utilitatea ei generala ulterioara. Pentru ca în sfârsit investitia asta va aduce Bucurestiul în

secolul XXI. Sa legi aeroportul de gara este, din punctul meu de vedere, un semn de normalitate sociala europeana,

atât de utila, de necesara. La sfârsitul lunii august ar urma sa fie finalizata, pe 26 august mai exact'', a declarat

Stroe pentru AGERPRES.

El a precizat ca linia de tren va putea fi folosita ulterior desfasurarii EURO 2020 de catre persoanele care locuiesc

în localitatile din Nordul Capitalei si care vor avea posibilitatea sa ajunga în Capitala cu trenul în doar 10 minute.

"Pentru mine, ca român, este un lucru cu care ma mândresc, este necesara perioadei de dupa EURO 2020. Le

multumesc ministrului Lucian Bode si premierului Ludovic Orban pentru ca iata ca sportul este un prilej de mari

investitii în România. Şi lucrul asta trebuie permanentizat, nu neaparat ca organizam EURO 2020, sa facem si fara

sa fim conditionati de angajamentele internationale pe care le avem. Lucrarea este spectaculoasa, un tren suspendat

traverseaza toate constructiile si ajunge la terminalul Sosiri. Eu cred ca la fel de utila va fi si pentru cei care vin din

zona de Nord, din Ploiesti, Corbeanca, Mogosoaia, pentru ca îsi vor putea lasa masinile acolo si sa ajunga în 10

minute cu trenul de la Otopeni la Gara de Nord, folosind statia de lânga patinoar. Va fi interesant", a mai spus

Ionut Stroe.

Ministrul Transporturilor, Lucian Bode, ministrul Tineretului si Sportului, Ionut Stroe, si consilierul onorific al

premierului pentru organizarea EURO 2020, fostul fotbalist Gheorghe Popescu, au vizitat miercuri lucrarile de

modernizare la Aeroportul Aurel Vlaicu si de constructie a caii ferate care va lega Gara de Nord de Aeroportul

International ''Henri Coanda''. Aceste doua obiective fac parte dintre angajamentele României pentru organizarea

unor meciuri de la EURO 2020.

Bucurestiul va gazdui trei partide în cadrul Grupei C si una în faza optimilor de finala pe Arena Nationala. Daca se

califica în urma barajului de Liga Natiunilor, echipa nationala a României va juca cel putin doua partide la

Bucuresti.
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